

ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE
 DONNÉES**

Item

D43 CUSTOM MULTIPLEXER

(a) This arrangement provides a custom-designed pre-owned link-2 multiplexer located in a Central Office of the Company. The installation and maintenance will be charged at General Tariff labour rates. A three year minimum contract period applies with termination charges of 100% during the first 6 months of the contract only.

(b) This custom-designed arrangement provides for Newbridge Mainstreet 3600 multiplexers located in the Company's Central Office. A 60 month minimum contract period applies with 100% termination liability. For use of the multiplexer(s) with other tariffed services, the following conditions apply:

Digital Termination of Local Tie Trunks - As an exception to Item No. B-4538(a) distance measurements for local tie trunk channels are made from the customer's Wire Centre containing the multiplexer to the remote service point within the Exchange.

Foreign Exchange Service - Foreign exchange service may terminate on the multiplexer. The multiplexer can be used to provision foreign exchange service utilizing dedicated Digital Private Line solutions interexchange facilities and dedicated digital accesses or dedicated analogue accesses with channel banks, as appropriate, in the home Exchange. The digital link charge as specified in Item No. B74(b) applies for digital connection in the foreign exchange.

Digital Channel Service - A link charge as specified in General Tariff Item No. 5010 applies to each dedicated connection to digital channel service.

Switched Access Service - Dial-up connection for the purpose of monitoring and controlling the multiplexer by the customer is allowed.

WATS/800 Service - WATS or 800 Service may terminate on the multiplexer.

Article

D43 MULTIPLEXEUR PERSONNALISÉ

(a) Multiplexeur Link-2 personnalisé préalablement utilisé, situé au central de la Compagnie. Les frais d'installation et de maintenance sont ceux établis dans le Tarif général. La durée minimale du contrat est de trois ans. Les frais de résiliation sont exigibles en totalité pendant les premiers six mois du contrat seulement.

(b) Montage personnalisé pour les multiplexeurs Newbridge Mainstreet 3600 installés au central de la Compagnie. La durée minimale du contrat est de 60 mois et les frais de résiliation sont exigibles en totalité. L'utilisation des multiplexeurs avec d'autres service réglementés est possible aux conditions suivantes:

Raccordement numérique de lignes de jonction locales - Par exception à l'article B-4538(a), la distance, dans le cas des lignes de jonction locales, est mesurée entre le centre de commutation de desserte du client où se trouve le multiplexeur et le point de desserte distant à l'intérieur de la circonscription.

Service hors circonscription - Le service hors circonscription peut être raccordé au multiplexeur. On peut utiliser le multiplexeur pour fournir le service hors circonscription au moyen d'installations spécialisées intercirconscriptions des solutions Lignes spécialisées numériques et des points d'accès numériques spécialisés ou des accès analogiques spécialisés avec équipements d'extrémité, comme il convient, dans la circonscription de desserte. Les frais visant la liaison numérique qui sont indiqués à l'article B74(b) du Tarif sont exigibles pour le raccordement numérique hors circonscription.

Service de voie numérique - Des frais de liaison, comme l'indique l'article 5010 du Tarif général sont exigibles pour chaque raccordement spécialisé au service de voie numérique.

Accès commuté - L'accès par ligne commutée permettant au client de surveiller et de contrôler le multiplexeur est permis.

Service WATS/800 - Le service WATS ou 800 peut être raccordé au multiplexeur.

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service	Non Recurring Charge / Frais non périodiques
D43(a)	\$ 400.00	\$ 300.00	\$11,412.00

ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE
DONNÉES**

Item

D43 CUSTOM MULTIPLEXER - continued

(b) - continued

This custom-designed arrangement provides for Newbridge Mainstreet 3600 multiplexers located in the Company's Central Office. A 60 month minimum contract period applies with 100% termination liability. For use of the multiplexer(s) with other tariffed services, the following conditions apply:

- (1) Initial dual shelf multiplexer, each
- (2) Additional dual shelf multiplexer, each
- (3) Additional single shelf multiplexer, each
- (4) Central Office space and power
- (5) Training, initial, each shelf
- (6) Training, additional, each shelf
- (7) Upgrade of wiring associated with either the dual shelf or single shelf multiplexer identified in (b)(1), (b)(2) or (b)(3) above. Applies per multiplexer upgraded.

Article

D43 MULTIPLEXEUR PERSONNALISÉ - suite

(b) - suite

Montage personnalisé pour les multiplexeurs Newbridge Mainstreet 3600 installés au central de la Compagnie. La durée minimale du contrat est de 60 mois et les frais de résiliation sont exigibles en totalité. L'utilisation des multiplexeurs avec d'autres services réglementés est possible aux conditions suivantes:

- (1) Multiplexeur - premier châssis double, l'unité
- (2) Multiplexeur - châssis double supplémentaire, l'unité
- (3) Multiplexeur - châssis supplémentaire, l'unité
- (4) Alimentation et espace au centre de commutation
- (5) Formation, premier châssis, par châssis
- (6) Formation, par châssis supplémentaire
- (7) Mise à niveau du câblage en fonction des multiplexeurs à châssis double ou à châssis simple énumérés en (b)(1), (b)(2) ou (b)(3) ci-dessus. Applicable à chaque multiplexeur mis à niveau.

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
D43(b)(1).....	\$ 2,325.00	\$ 7,260.00
D43(b)(2).....	2,325.00	3,655.00
D43(b)(3).....	1,200.00	3,655.00
D43(b)(4).....	350.00	-
D43(b)(5).....	340.00	-
D43(b)(6).....	235.00	-
D43(b)(7).....	-	5,400.00